
Україна
Черкаська міська рада 

IX скликання
18000, м. Черкаси, вул. Б.Вишневецького,36

Від 15.08.2023 Міському голові 
Бондаренко А.В.

Депутатський запит

Шановний Анатолію Васильовичу!

Питання впровадження у нашому місті безбар'єрності в умовах повномасштабної війни 
набуло особливого звучання. Воно є загальнодержавним і настільки широким, що 
охоплює усі сфери нашого життя та всі категорії населення. І це однозначно більше ніж 
тільки архітектурна доступність.

Прошу дати доручення керівникам Департаментів Черкаської міської ради про надання 
інформації:

1. З якою складовою безбар'єрності ви працюєте (інклюзивне планування, рівність, 
соціальне відторгнення, доступність, недискримінація, толерантність, комплексний 
тендерний підхід, інклюзія в освіті та інші)?

2. Якими складовими плануєте розширити. Які діі/заходи плануєте зробити?
3. Через які Програми ви працюєте з темою безбар'єрності?
4. Яка допомога вам потрібна для подолання бар'єрів?

Прошу надати інформацію до 1 вересня 2023 року.

З повагою,

Оксана Мелікова


